
Defrel i Ferrero chcą pozostania w Sampdorii
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Temat Gregoire Defrela jest wałkowany od wielu tygodni. W ostatnim

czasie przeważały doniesienia, że Sampdoria nie wykupi Francuza z uwagi

na postawienie zimą na Gabbiadiniego. Tymczasem sytuacja zaczyna się

zmieniać. 

"Zawsze mówiłem, że czuję się świetnie w Genui, w zespole i również poza

boiskiem. Teraz ciężko jest o tym mówić, zobaczymy co wydarzy się po zakończeniu

sezonu, jakie cele osiągniemy i co zrobimy w przyszłym sezonie", powiedział piłkarz

dla Gazzetta dello Sport.

"Defrel przybył do Genui, aby pokazać swoją jakość, gdyż ma jej dużo. Nie był

doceniany w Romie i chciał przyjść do Sampdorii. Chce zostać? W tej sytuacji są

dwie strony, które tego chcą", powiedział z kolei Massimo Ferrero, prezydent

Sampdorii po zgromadzeniu zarządu klubu. 

Według nieoficjalnych doniesień Sampa ma w umowie prawo do wykupu

byłegogracza Sassuolo za 12,5 mln euro.
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